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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 14 februari 2017, ingekomen op 14 februari 2017, heeft u namens 

de SP fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de evaluatie van de 
subsidieregeling? 
Antwoord: De eindrapportage van de subsidieregeling Asbest eraf, 

zonnepanelen erop is begin april 2017 gereed. 

 

2. Zou GS na de evaluatie in overweging kunnen nemen de subsidieregeling 
weer - in mogelijk een andere vorm - in te stellen zonder rijksgeld en kan GS ook 
aangeven waarom wel of waarom niet? 

Antwoord: Nee. De subsidieregeling Asbest eraf, zonnepanelen erop van de 

provincies kan beschouwd worden als voorloper van de huidige 

subsidieregeling voor sanering van asbestdaken van het Rijk. Deze regeling 

heeft een looptijd van januari 2016 tot en met eind 2019. 

 

3. In het vragenhalfuurtje over de stormschade (d.d. 9 september 2016) werd 
aangegeven dat GS opzoek was naar andere oplossingen nu het subsidiepotje 
niet verder gevuld wordt met rijksgeld, wat is daar de status van? 

Antwoord: We hebben het rijk gevraagd om bestaande subsidiemiddelen te 

alloceren voor het hagelschadegebied. Dit proces loopt nog, de allocatie van 

de SDE+ wordt momenteel door het rijk nader onderzocht.  
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4. Kan GS al inzicht geven in het aantal met behulp van de subsidie gesaneerde 
daken en de totale afname van asbestdaken? 

Antwoord: Wij hebben inzicht in het aantal goedgekeurde subsidieaanvragen in 

het kader van Asbest eraf, zonnepanelen erop en het daaraan gekoppelde 

aantal m2 gesaneerde asbestdaken, maar niet in de totale afname van 

asbestdaken. In Noord-Brabant is 764.983 m2 asbestdaken met deze subsidie 

gesaneerd. Daarvan was 690.330 m2 afkomstig van agrarische bedrijven en 

74.653 m2 van voormalige agrarische bedrijven. Dit zijn voorlopige cijfers. 

 

5. Kan GS een overzicht geven van het aantal vierkante meters asbestdaken en 
is daarbij onderscheid te maken tussen (agrarische) bedrijven en particulieren? 
Antwoord: Ja, naar schatting ligt er in Brabant ca 22 miljoen m2 asbestdaken, 

waarvan ca 85% op agrarische bebouwing. In aantallen daken gaat het om ca 

200.000 asbestdaken, waarvan ca 15% op agrarische bebouwing.   

 

6. Is GS het met de SP eens dat de provincie een belangrijke rol kan spelen in 
het saneren van asbestdaken, ook die van niet-agrarische bedrijven? Waarom 
wel, of waarom niet? 
Antwoord: Ja, De rol van de provincie in deze is het coördineren, de regie 

voeren en de samenwerking bevorderen. Handhaving op het komende verbod is 

een taak van de gemeente, daarmee ligt uitvoerende rol bij de gemeenten en de 

uitvoeringsdiensten. 

 

7. Welke vormen van provinciale ondersteuning aan gemeenten, bedrijven en 
particulieren acht GS mogelijk? 
Antwoord: Het Bestuurlijk Platform Omgevingsrecht (BPO), waarin de provincie 

samen met alle andere VTH-partners in deelneemt, heeft het Asbestdakenverbod 

2024 als speerpunt benoemd. Het doel hiervan is om voor 2024 de 

asbestdaken op een veilige en verantwoorde manier verwijderd te hebben en er 

zorg voor te dragen dat er zo min mogelijk illegaal gestort en verwijderd wordt. 

Het plan van aanpak wat momenteel opgesteld wordt gaat uit van samen 

projecten oppakken, VTH partners in Brabant verbinden, ideeën en kennis 

uitwisselen, communiceren en voorlichting geven, ondernemers en 

belangenorganisaties betrekken, pilots uitvoeren en delen en data- en 

informatiebestanden actueel krijgen. 
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8. Is GS van mening dat Brabant asbestdak-vrij zal zijn in 2024, waarom wel of 
niet? 
Antwoord: Waarschijnlijk niet. Veel is afhankelijk van de inspanningen van alle 

betrokken partijen, en van de capaciteit van de asbestverwijderingsbedrijven. De 

provincie zal de urgentie bespreken binnen het BPO. 

 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


